
Beszélgetés hegyvidéki lakosokkal
Úgy gondolom, hogy aki egy terület országgyűlési képviselője akar lenni, annak mindenekelőtt ismernie kell azt a
közösséget, amelynek képviseletére jelentkezett.

Ezért örülök, hogy lehetőségem nyílt a Hegyvidék lakosainak egy csoportjával elbeszélgetni. Erre 2014. március 5-én 17:00
órakor került sor, a helyszínt pedig Takács M. Zsuzsanna iparművész, divattervező biztosította, megnyitva szalonja ajtaját
az érdeklődők számára.

A jó hangulatú esten – életutam megismertetésén túl - szó esett az ország előtt álló választások jelentőségéről, és arról,
milyen nagy szerepe van számomra, számunkra minden egyes elkötelezett választópolgár szavazatának.

Mivel jó néhány kérdésre – idő hiányában – nem volt alkalmam válaszolni, igyekszem erre - személyes találkozók során -
további lehetőséget teremteni illetve írásban reflektálni.

Köszönöm az érdeklődést és a figyelmet!

https://archiv.hegyvidek.hu/site/upload/2014/03/foto_1.JPG

	Beszélgetés hegyvidéki lakosokkal

